

The Seniors' Mobility and Enabling Fund (SMF) provides holistic support to elderly Singaporeans, helping them to remain mobile and to live more independently. This also means greater support to caregivers in caring for their seniors at home.

乐龄助行基金 (SMF) 为年长者提供全面的帮助, 协助他们保持自行能力以及更独立地生活。这也能提供照顾年长者的看护者额外的援助。

Agency for Integrated Care 护联中心

AICare Link @ Maxwell
7 Maxwell Road #04-01
MND Complex Annex B
Singapore 069111
Singapore Silver Line/ 新加坡乐银线: 1800-650-6060
Email/电邮: enquiries@aic.sg



Scan to learn more about SMF subsidies.
请扫描以更了解乐龄助行基金 (SMF) 的津贴。



Live well and age gracefully with the Seniors' Mobility and Enabling Fund (Assistive Devices)

乐龄助行基金 (SMF) 给予辅助器具的津贴让年长者享受优质生活并优雅地安度晚年



ASSISTIVE DEVICES

SMF subsidises the cost of assistive devices that aid mobility and enable independent living. These include:

- Walking aids
- Basic wheelchairs and pushchairs
- Motorised wheelchairs and scooters
- Pressure relief cushions and mattresses
- Commodes and shower chairs
- Geriatric chairs
- Hospital beds
- Special equipment such as oxygen concentrators and hoists
- Spectacles
- Hearing aids

辅助器具

SMF津贴部分辅助用品的费用。协助年长者维持自行能力与独立生活的辅助器具包括:

- 助行器
- 基本轮椅与推椅
- 电动轮椅与单车
- 舒压垫与床垫
- 座厕椅与淋浴椅
- 老年椅
- 医院病床
- 特别器材如制氧器和升降器等
- 眼镜
- 助听器



ELIGIBILITY CRITERIA

Basic Eligibility Criteria

Singapore Citizen

Aged **60** and above

Average Household Monthly Income Per Person **\$1,800** and below

For example:

$$\begin{array}{c}
 \text{\$7,200/month} \\
 \div \\
 \text{4 persons} \\
 \hline
 \text{\$1,800} \\
 \text{per month}
 \end{array}$$

- Subject to assessment by a qualified assessor to determine suitability of device for client.

BENEFITS

Seniors who qualify will receive up to 90% subsidy of the actual device cost. The maximum subsidy will depend on the type of device needed.

申请资格

基本申请资格

新加坡公民

年满 **60** 岁及以上

家庭人均月入为或低于 **\$1,800** 新元

例如:

$$\begin{array}{c}
 \text{\$7,200 新元} \\
 \div \\
 \text{4 名家庭成员} \\
 \hline
 \text{\$1,800} \\
 \text{每月}
 \end{array}$$

- 器具对于使用者的适用性取决于合格评估员的评估结果。

福利

合格的年长者将享有辅助器具实价之高达90%的津贴。最高津贴将取决于所需用品的类型。

WHERE TO APPLY

Public Hospitals, Community Hospitals, Day Rehabilitation Centres, Senior Care Centres, Dementia Day Care Centres, Senior Activity Centres, Home Care Service Providers and Agency for Integrated Care (AIC).

SMF subsidises:



Apply today.

Call the **Singapore Silver Line 1800-650-6060**
 Email enquiries@aic.sg
 Visit www.silverpages.sg/smf

公共申请处

公共医院、社区医院、日间康复中心、乐龄护理中心、失智症日间看护中心、乐龄活动中心、居家护理服务业者和护联中心 (AIC)。

SMF 津贴:



即刻申请 **SMF 津贴**。
 请致电 **新加坡乐银线 1800-650-6060**
 电邮至 enquiries@aic.sg
 或浏览 www.silverpages.sg/smf

For more information and to learn about other subsidies for specialised transport and home healthcare items under SMF, call the **Singapore Silver Line 1800-650-6060** or visit www.silverpages.sg/smf

欲知详情和SMF给予专车接送服务和居家医疗保健品方面的津贴, 请致电 **新加坡乐银线 1800-650-6060** 或浏览 www.silverpages.sg/smf